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Synpunkter på Naturvårdsverkets förslag till föreskrifter och 
allmänna råd om utsläppsrätter för koldioxidutsläpp 
Dnr 502-4158-07 Hk 
 
Skogsindustrierna har getts tillfälle att lämna synpunkter på ovannämnda förslag 
till nya föreskrifter. 
 
Allmänt 
 
Det är positivt att ansträngningar gjorts för att förtydliga och förenkla regelverket, 
särskilt för mindre anläggningar. Under försöksperioden har regelverket upplevts 
som byråkratiskt på vissa områden, särskilt för mindre anläggningar.  
 
Ett förslag på förenkling som Skogsindustrierna föreslagit tidigare gäller 
hanteringen av inköpt kalk. För att kunna införa ett generellt undantag i 
föreskrifterna har Naturvårdsverket bett branschen att visa i en 
processbeskrivning, att karbonaten i kalken är koldioxidneutral. En beskrivning 
bifogas. Slutsatsen är att den mängd fossil karbonat som kommer in med den 
inköpta kalken är bunden till kalken och orsakar inte några utsläpp av fossil 
koldioxid. Detta innebär att inköpt kalk till massaindustrin inte ska komma i fråga 
i samband med utsläppshandeln. 
 
Även när det gäller andra kemikalier finns det anledning att införa lättnader. Det 
gäller t ex eventuell förekomst av fossil kol i skumdämpare. Krav på 
övervakningsprogram för detta är onödig byråkrati med tanke på de små 
mängderna i förhållande till totala utsläpp. 
 
Synpunkter under respektive avsnitt  
 
§9  
Det hänvisas till § 35 men bör vara § 34. 
 
§19 
Det är olyckligt att välja beteckningarna A, B och C för att kategorisera 
anläggningarna efter deras utsläpp. Samma beteckningar används i tillstånds- och 
prövningssammanhang för att kategorisera anläggningar. 
 
§23 



 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

Det är bra att nivålösa övervakningsmetoder får tillämpas för biobaserade utsläpp. 
Tidigare skulle den lägsta övervakningsnivån anges vilket i vissa fall kunde vara 
svårt att visa att man uppnådde. 
 
§34 
Det är positivt att anläggningar med utsläpp understigande 25000 ton fossil 
koldioxid får förenklade krav. Den administrativa bördan blir lättare för många 
företag. 
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